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İsmin –de hali 1 

Предложный падеж 

Rusçada isimler eril, dişil ve nötr şeklinde üçe ayrılmaktadır. İsimlerin cinsiyetleri son harflerine göre 

belirlenir.  

Sonu а ve я ile biten isimler dişi cins isimlerdir. Школа okul, köy Деревня örneklerindeki isimlerin 

sonları а ve я harfleri ile bitmektedir.  

Sonu bir sessiz harf ya da й harfi ile bitenler eril cinstir. Брат erkek kardeş, университет üniversite, 

Русский Rusça örneklerinde görüldüğü gibi sonları sessiz ya da й harfi ile bitmektedir. 

Sonu о ve е ile biren isimler nötr isimlerdir. Письмо mektup, поле tarla örneklerinde görüldüğü gibi 

sonları о ve е ile bitmektedir. 

İsimleri –de haline gerirken başlarına в ya da на getiririz. İsimler derslerinde görmüş olduğumuz bu 

isimleri – de haline çevirelim. 

Университет, Факультет, Деревня, Письмо, Аэропорт, Магазин , Школа, Библиотека ,Город 

Университет   Üniversite   в университете üniversitede 

Факультет    Fakülte   на факультете fakültede 

Деревня    Köy    в деревне  köyde 

Письмо    Mektup   в письмо  mektupta 

Аэропорт    Havaalanı   в аэропорте havalanında 

Магазин    Mağaza   в магазине  mağazada 

Школа    Okul    в школе  okulda 

Библиотека   Kütüphane  в библиотеке kütüphanede 

Город    Şehir    в городе  şehirde 

Yukarıdaki örneklerde на факультете hariç hepsinin başına в gelmektedir. İlerleyen derslerde cümle 

içerisinde de kullanacağız yukarıdaki örnekleri. Ancak öncesinde yeterince ismi –de halinde görelim. 

Bu cümlelerin Arapçalarını söyleyebilmek ve Kur’an-ı Kerim’den ayet örnekleri görmek isterseniz. 
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